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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante 

konaného dňa 14. 02. 2023 
 

Prítomní:  
Členovia komisie:      PhDr. Marta Vajdová MBA, Peter Tomič, Tomáš Horváth,  

                                   Bohuslav Laššu, Zsolt Takáč, Mgr. Ján Kolek   

Ospravedlnení:          Mgr. Miroslav Štibráni   

Ďalej boli prítomní: 

Hostia:                      Mgr. Peter Kolek - primátor                            

                                   Mgr. Lívia Gešková - vedúca oddelenia spoločenských služieb 

                                   Andrea Čölleová  - riaditeľka MsKS 

                                   JUDr. Miriam Šablatúrová LL.M - vedúca oddelenie právneho a verejného 

obstarávania 

                                   Mgr. Daniela Amrichová – vedúca oddelenia komunálnych služieb 

a životného prostredia 

 

 

Zapisovateľka komisie: Mgr. Veronika Čandal 

 

Predsedníčka komisie PhDr. Marta Vajdová MBA všetkých privítala na zasadnutí KKaMV 

a predstavila program zasadnutia.  

 

Program: 

1) Kontrola plnenia úloh 

2) Vyhodnotenie XXII. reprezentačného plesu mesta 2023 

3) Priebežná informácia o príprave XXXVII. ročníka Galantských trhov 2023 

4) Návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 

5) Návrh na ocenenie mesta za rok 2022 - oblasť kultúry 

6) Vyhodnotenie projektov –žiadostí o dotáciu z rozpočtu mesta za oblasť  

    „ Rozvoj a ochrana duchovných a kultúrnych hodnôt“ predložených v zmysle Výzvy č.2 

7) Rôzne 

Na základe jednomyseľného hlasovania sa pokračovalo v rokovaní v tomto znení. 

 

1) Kontrola plnenia úloh 

Z minulej komisie nevyplynuli žiadne úlohy. 

Pani Gešková –  doplnila úlohu z decembra -  rozšírenie kroniky, zapísala štatutárov všetkých 

športových klubov a výsledky FC Slovan Galanta. Členom komisie dala k nahliadnutiu doplnenie 

Kroniky za rok 2021 časť športu.  

 

2) Vyhodnotenie XXII. reprezentačného plesu mesta 2023 

Pani Amrichová - zhodnotila pozitívne celkovú organizáciu plesu, dostávajú pozitívne spätné 

väzby, dodatočne si menšie nedostatky, ktorým sa chcú v budúcnosti vyvarovať už prediskutovali. 

Počet návštevníkov: 124 predaných lístkov, 16 hostí a 6 lístkov bolo vydaných pre organizátorov. 

Čo sa týka finančného vyhodnotenia: prehľad bol dodaný členom komisie, ešte sa zúčtovávajú veci 

ohľadom výzdoby a nebola zatiaľ doručená faktúra za SOZA poplatky, všetky ostatné faktúry už 

boli uhradené. Boli rozposlané ďakovné listy pána primátora za sponzorské dary, za príspevky          

do tomboly, aj za pomoc na organizácii plesu bez nároku na honorár.  

Pán primátor - v mene mesta i vo svojom sa všetkým, ktorí sa podieľali na organizácii plesa,  

poďakoval.  Všetky náležitosti ohľadom plesu aj  jeho samotný priebeh  hodnotil veľmi kladne. 

Pozitívnym prvkom podľa neho je svetelná výzdoba, ktorá v sále zostala a mesto má teda jedno 

krásne hviezdne nebo v kultúrnom stredisku.  Zároveň informoval, že už je stanovený termín 

ďalšieho reprezentačného plesu, ktorý sa bude konať 20.01.2024.  
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Uznesenie: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala materiál 

„Vyhodnotenie XXII. Reprezentačného plesu mesta 2023“, materiál berie na vedomie bez 

pripomienky. 

 

3) Priebežná informácia o príprave XXXVII. ročníka Galantských trhov 2023 

Pani Amrichová - informovala, že Galantské trhy sú plánované  na termín 10. - 12. august 2023. 

Z dôvodu zazmluvnenia kultúrnych programov už mali dve sedenia so zástupcami MsKS, na 

ktorom mestu boli ponúknutí účinkujúci, kapely, ktoré sa po doladení termínov zredukovali na 

nasledujúci zoznam účinkujúcich na amfiteátri: 

1. deň - Cico Band a Rene Rendy  a Kali so skupinou 

2. deň – hudobná formácia Duchoňovci a Kollárovci 

3.deň – Nikolas Takács so skupinou a skupina TNT 

Program v parku:  

Mali by byť zabezpečené 3 detské programy na nádvorí neogotického kaštieľa, mali by sa konať aj 

tanečné zábavy, vystúpi Dychový orchester mesta Galanta, na gastroakcii bude vystupovať DJ 

a v štádiu riešenia je program z partnerských miest (na 11. a 12. augusta), slovenský folklórny súbor 

a skupina Szinkron z Maďarska. Realizovať sa bude aj pivný festival.  

Pán Ján Kolek – sa opýtal, s ktorým partnerským mestom plánuje mesto spolupracovať.  

Pani Amrichová - odpovedala, že boli oslovené všetky partnerské mestá, či sa chcú zapojiť 

s nejakým kultúrnym programom. Teraz sa čaká na spätnú väzbu z daných miest. 

Pán primátor – minimálne by mali vystúpiť Bohém Ragtime Jazz Band z Kecskemétu v rámci 

projektu realizovaného v spolupráci s Csemadokom, a boli oslovené aj ostatné partnerské mestá. 

S Mikulovom mesto pripravuje jeden projekt cezhraničnej spolupráce,  možno by mohli vystúpiť aj 

s programom na Galantských trhoch. Pán primátor plánuje vycestovať aj do mesta Paks kvôli 

udržaniu dobrých partnerských vzťahov. 

Pán Ján Kolek - sa informoval ohľadom spoplatnenia programu na Galantských trhoch.  

Pani Amrichová – odpovedala, že táto téma sa ešte bude riešiť neskôr, nakoľko teraz je prvoradé 

zazmluvniť kultúrne programy, ale zatiaľ plánujú ponechať poplatok v rovnakej výške ako 

predchádzajúci rok.  

Pán Ján Kolek – sa opýtal, kde bude tento rok vínna ulička. 

Pani Amrichová – tam, kde aj bola minulý rok, len by chceli rozšíriť priestor, preto sa stánky 

posunú ďalej.  

 

Uznesenie: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala materiál 

„Priebežná informácia o príprave XXXVII. Ročníka Galantských trhov 2023“, materiál berie 

na vedomie a odporúča zazmluvniť partnerov na kultúrny program. 

 

4) Návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 

Pani Šablatúrová - predložila komisii návrh VZN so zapracovaním zmien ohľadom  zjednodušenia 

podávania žiadostí a následne aj zúčtovania.  

Pán Ján Kolek – projekty sú podľa neho veľmi všeobecné, navrhuje do žiadosti doplniť bod: 

„charakteristika projektu“, aby sa bližšie konkretizoval projekt. 

Pán primátor - táto požiadavka sa dá akceptovať, okrem zdôvodnenia bude aj stručná 

charakteristika projektu. 

Uznesenie: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala materiál 

„Návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Galanta“ a odporúča predložiť ho 

Mestskému zastupiteľstvu v Galante na schválenie s pripomienkou: 

- dopracovať do žiadosti o poskytnutie dotácie aj požiadavku na stručnú 

charakteristiku projektu.  

 

5) Návrh na ocenenie mesta za rok 2022 - oblasť kultúry 

Pani Gešková - predstavila návrh, ktorým MsKS navrhlo oceniť pána Jánosa Lelkesa na Cenu 

primátora mesta. Iné návrhy v oblasti kultúry oddeleniu neboli doručené.  
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Pán primátor -  rád by ocenil pána Lelkesa, ale nakoľko v covidovom období, síce nie ich vinou, ale 

mali obmedzené aktivity, namiesto Ceny mesta, navrhuje udeliť ďakovný list. 

Pani Čölleová – sa vyjadrila, že v druhom polroku 2022 už súbor bol aktívny, aj nácviky mali 

pravidelne, usporiadali Festival dychových orchestrov, vystúpili na Galantských trhoch, aj 

v Mikulove a mali aktivity aj mimo MsKS. 

Pán Ján Kolek – by im cenu udelil, lebo ich považuje za jedinečný súbor, ktorý sa pravidelne 

zúčastňuje podujatí, teda pokiaľ aj nie Cenu primátora, rozhodne im treba dať ocenenie. 

Pán primátor - všetky spomínané aktivity majú v zriaďovacej listine MsKS, ale cenu primátora by 

rád udelil za  významnejšiu zásluhu, ako napr. vznik, rozbehnutie súboru a pod. 

Pán Horváth - je to diskutabilné, lebo ak by sa to riešilo komplexne, tak pán Lelkes súbor založil, 

len tieto dva roky boli slabšie.  

Pani Vajdová – sa spýtala, či už bol pán Lelkes v minulosti ocenený. 

Pán primátor - informoval, že ešte nedostal cenu.  

Pán Laššu – rozhodne si zaslúži uznanie.  

Pán primátor - rád pánovi Lelkesovi v budúcnosti udelí cenu primátora, ale nie tento rok. 

 

Uznesenie: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov prerokovala návrh na „Ocenenie  

osobností mesta Galanta za rok 2022- oblasť kultúry“ a odporúča predložiť na rokovanie 

Mestskému zastupiteľstvu  v Galante na schválenie :  

- Uznanie, ďakovný list pre pána  Ján Lelkes 

 

6) Vyhodnotenie projektov –žiadostí o dotáciu z rozpočtu mesta za oblasť  

    „ Rozvoj a ochrana duchovných a kultúrnych hodnôt“ predložených v zmysle Výzvy č.2 

Pani Vajdová – predstavila členom komisie svoj návrh prerozdelenia dotácií. 

Pán primátor - sa opýtal, prečo sa neposkytne dotácia OOCR. 

Pani Gešková - sa vyjadrila, že podľa vyjadrenia právneho oddelenia MsÚ mesto OOCR môže 

poskytnúť dotáciu, ale  nie na mzdy a odmeny. 

Pani Šablatúrová - potvrdila, že organizácia sa môže o dotáciu uchádzať, pretože nebola zriadená 

zmluvou o združovaní obcí, ale v žiadosti nemôžu pýtať dotáciu na mzdy a odmeny.  

Pani Gešková – upozornila členov komisie na to, že žiadnemu uchádzačovi o dotáciu nemôže byť 

poskytnutá vyššia suma, než žiadajú v podanej žiadosti.  

Pán primátor - členom komisie predstavil svoj návrh na prerozdelenie dotácií.  

Následne členovia komisie diskutovali ohľadom jednotlivých návrhov, ktoré aj modifikovali. 

Komisia sa jednomyseľne zhodla na prerozdelení dotácie podľa priloženej prílohy č.1 a ponechaní 

rezervy v sume 15 600€ pre kultúrnu oblasť a v sume 1 000€ pre duchovnú oblasť.  

Pán primátor - navrhol v budúcnosti zaviesť bodovaciu tabuľku, na základe ktorej by bolo 

vyhodnocovanie projektov systematickejšie.  

 

Uznesenie: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante vyhodnotila zaslané 

projekty - žiadosti o dotáciu z rozpočtu mesta na rok 2023 a na základe hlasovania členov 

komisie odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Galante  schváliť prerozdelenie dotácií  podľa 

priložených tabuliek nasledovne: 

- za oblasť „Rozvoj a ochrana kultúrnych hodnôt“ v celkovej výške 59 400 Eur 

- za oblasť „Rozvoj a ochrana duchovných hodnôt“  v celkovej výške 3 000 Eur 

 

7) Rôzne 

Pán Ján Kolek – navrhol doplniť žiadosť o poskytnutie dotácie o ďalší údaj, kde by uchádzač 

uviedol výšku obdržaných dotácií od Mesta Galanta napr. za posledných 5 rokov.  

Pán Horváth - navrhuje budúci rok sa stretnúť so zástupcami organizácií po podaní žiadostí, aby si 

mohli prediskutovať konkrétne špecifiká projektov, na ktoré žiadajú dotáciu.  

 

Nakoľko neboli ďalšie otázky ani pripomienky, predsedníčka komisie poďakovala všetkým za 

stretnutie a mimoriadne zasadnutie komisie ukončila. 
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                             PhDr. Marta Vajdová, MBA v. r.  

                           predsedníčka komisie 
V Galante dňa  17.2.2023  
Zapísala: Mgr. Veronika Čandal 


